
AS ,Oiainfarm" padomes zitlojums kartejai akcionaru 
sapulcei 

Akciju sabiedribas ,Oiainfarm" (Sabiedriba) padome ir iepazinusies ar Sabiedribas 
valdes sagatavoto konsolideto un koncerna mates uzoemuma 2018. gada parskatu, 
ka ari ar zverinato revidentu PricewaterhouseCoopers (PWC) sledzienu par so 
parskatu. Tapat padome ir izvertejusi Sabiedribas finansu stavokli un valdes darbu 
2018. finansu gada laika un ir sagatavojusi so zioojumu. 

Velamies minet, ka visi esosie padomes locek!i tika ieveleti padome Sabiedribas 
akcionaru sapulce 2019. gada 1. aprili un esosa padome Sabiedriba nav darbojusies 
2018. gada. Lidz ar to padome savu vertejumu par 2018. gadu var sniegt, 
balstoties uz Gada parskata pieejamo informaciju un faktisko aktualo informaciju 
par Sabiedribas darbibu un stavokli, kuru padome ir ieguvusi no valdes, Revizijas 
komitejas un citiem vadosiem Sabiedribas darbiniekiem. 

2018. gads Sabiedribai ir bijis veiksmigs. Uzlabojusies galvenie Sabiedribas 
darbibas raditaji, ja tos salidzina ar 2017. gadu. Sabiedribas konsolidetais 
apgrozijums bija 124 miljoni EUR (+2%), EBITDA veidoja 21 miljonu EUR (+16%), 
tira peloa bija 10,7 miljoni EUR, kas ir 2017. gada limeni. 

Kopejais Sabiedribas finansu stavoklis ir raksturojams ka stabils, Sabiedriba 2018. 
gada laika ir mazinajusi savus aizoemumus no finansu institOcijam par 16%. 
Paradu slogs ir vertejams ka zems, tas pret EBITDA uz gada beigam veidoja tikai 
attiecibu 1,07 reizes, pret pasu kapitalu 0,23 reizes. 

Padome kops savas darbibas uzsaksanas ir veikusi bOtiskas izmaioas Sabiedribas 
~aides sastava. Ta apri!a sakuma valde no septioiem locek!iem tika nomainiti cetri. 
Sadu padomes lemumu pamata bija vertejums par valdes locek!u darbibam 
Sabiedribas un akcionaru tiesibu ieverosana. Padomes ieskata, valdes 2019. gada 
27. marta lemums par 2019. gada 1. aprili izsludinatas akcionaru sapulces 
atcelsanu nebija pamatots. Tadejadi tika bOtiski aizskartas visu, apt. 1500, 
Sabiedribas akcionaru intereses, ka to ari velak noradija Finansu un kapitala tirgus 
komisija sava 2019. gada 29. marta pazioojuma. Papildu augstak minetiem 
faktoriem, kas kalpoja par pamatu izmaioam valde, padomes ricTba bija nonakusi 
dokumenti, kas apliecinaja atsevis~u valdes locek!u un bijuso padomes locek!u 
iesaisti divu fiktivu Sabiedribas akcionaru sapulcu organizesana jau mineta 2019. 
gada 1. aprili. Tapat valde marta menesi izplatija nepatiesu un maldinosu 
informaciju par atsevis~u Sabiedribas akcionaru ipasumtiesibam uz Sabiedribas 
akcijam. 

Tapec padome vel turpina vertet valdes darbu par 2018. gadu un darbibam lidz 
planotai akcionaru pilnsapulcei. 

2018. gada bOtisku ietekmi uz Sabiedribas parvaldibu atstaja iepriekseja lielaka 
akcionara Valerija Maligina mantojuma process. Mantojuma procesa starp 
mantiniecem bija domstarpibas par Sabiedribas parvaldibu, un laika posma no 
2018. gada 1. janvara lidz 5I zioojuma sagatavosanas bridim padomes sastavs 
gandriz pilniba tika nomainits tris reizes. 

BOtiski, ka padome no 2018. gada 11.septembra lidz pat 2019. gada l.aprilim 
darbojas nepilna, mazaka ka likuma noteikts, sastava, kas var ietekmet padomes, 
kura tika atsaukta 2019. gada 1. apri!a akcionaru sapulce, lemumu tiesiskumu. 



Esosa padome no tas ievelesanas 2019. gada 1. aprili lidz si Zi[Jojuma 
sagatavosanai 2019. gada 17. maija ir organizejusi 13 sedes. Tas skaidrojams ar 
aktivo esosas padomes darbu, gan lai iepazitos ar Sabiedribas darbibu, gan 
stradajot pie sev izvirzito mer~u sasniegsanas. 

Ka bOtiskakos mer~us 2019. gadam padome ir izvirzijusi Sabiedribas akciju 
vertibas pieauguma sekmesanu, jaunas Sabiedribas piecu gadu strategijas izstradi 
un korporativas parvaldibas sistemas pilnveidosanu. 

Padome !)em vera Sabiedribas 2018. gada parskata revidentu PWC ieteikumus. 
Tiek planots izstradat no jauna, gan pilnveidot atsevis~as Sabiedribas politikas, 
piem. koncerna parvaldibas, risku parvaldibas u.c. politikas. 

Padome uzskata, ka ir liels potencials Sabiedribas meitas uz!Jemumu parvaldibas 
uzlabosana, kopeju sinergiju realizacija. 

Sabiedriba sava ilgaja darbibas laika nepartraukti ir veikusi ieguldijumus gan 
petnieciba un attistiba, gan razosanas iekartu atjaunosana, gan citu uz!Jemumu 
iegade. 

BOtisks izaicinajums, pie kura Sabiedriba 2018. gada ir uzsakusi darbu, ir savu 
vadoso produktu t.s. registracijas dokumentu atjaunosana, lai tos varetu realizet 
esosajos tirgos. Eirazijas Ekonomiska savieniba ir pie!)emusi lemumus par 
pakapenisku pareju uz jaunu kopeju medicinas produktu sertifikaciju visa 
savieniba, aizstajot nacionalo sertifikaciju, kas pilniba stasies speka 2025. gada. 
Sis ir bOtisks process, kas tiesi ietekme Sabiedribas realizaciju sajos noieta tirgos. 
Sis sertifikacijas atjaunosana ir gan finansiali, gan laika termi!)os ietilpiga. Pozitivi 
vertejams ir tas, ka atjaunota registracija pavertu ce!u uz jaunu eksporta tirgu 
iekarosanu ari arpus sis Eirazijas Ekonomiskas savienibas. 

Padome kopa ar valdi turpina darbu pie Sabiedribas darbibas finansesanas mode!a 
pilnveidosanas, lai optimizetu kapitala, aiz!Jemumu, brivas naudas piOsmas 
proporcijas dazadu Sabiedribas aktivu un procesu finansesana. Kopuma Sabiedribai 
bOtisku da!u no savas darbibas finanse ar kapitalu un pamatdarbibas naudas 
piOsmu, tomer pastav dazadas citas iespejas un instrumenti, ka, piemeram, 
obligaciju emisija, faktorings u.c. 

Padome velas pateikties valdei, visiem Sabiedribas darbiniekiem un partneriem par 
sadarbibu 2018. gada, un novelet veiksmTgu, stabilu un iespejam bagatu 2019. 
gadu. 
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